
Waarde h.t. Praeses der Utrechtse Aardwetenschappen Vereniging, waarde mevrouw Schroevers, 

Lieve Vianne, 

Deze brief zal niet als verrassing op uw digitale deurmat vallen. Via de o zo spraakzame wandelgangen, 

die u ook ongetwijfeld als geen ander beluistert, heb ik vernomen dat de vereniging zich weer gaat 

storten in een bijzonder schouwspel: het aanstellen van een nieuw erelid. In mijn actieve jaren, als 

Praeses, maar vooral als lid van de Raad van Advies, heb ik me jarenlang zeer kritisch opgesteld als het 

gaat om de aanstelling van ereleden. Ik vind het belangrijk dat het proces zo grondig mogelijk verloopt 

en dat de kandidaat in kwestie aan alle voorwaarden voldoet. Een erelid wordt je niet zomaar. 

Het doet me deugd dat jullie deze taak serieus hebben genomen. Met hulp van de Raad van Advies 

hebben jullie de voorwaarden grondig geëvalueerd, en zijn jullie gekomen tot een voordracht: Jan-

Willem de Blok, beter bekend als JwdB. Net zoals de meeste honorairen, heb ik Jan-Willem voor het 

eerst ontmoet aan de start van mijn bestuursjaar. Hij werd geïntroduceerd als boegbeeld van de 

vereniging. Tevens werd Jan-Willem getipt als dé connectie als het gaat om financieel advies, of als je 

toch nog wat extra geld bij de faculteit wilde lospeuteren. Er zijn nog wel meer redenen te verzinnen 

om een erelidmaatschap voor Jan-Willem te rechtvaardigen.  Zo is hij de initiator van de functieborrels 

waar ieder bestuurslid mee te maken krijgt. Aanvankelijk was de functieborrel alleen voor de Praeses 

bedoeld, maar ik denk dat Jan-Willem het stiekem wel leuk vindt dat andere functies nu ook jaarlijks 

de Jan de Winter opzoeken. Verder is Jan-Willem sinds jaar en dag betrokken bij de lustrumreünie en 

is hij voor velen dé reden om toch maar weer eens aan te treden. Als Kim Cohen dan op zo’n beruchte 

reünie op de beat van “We Will Rock You” de naam van Jan-Willem de Blok scandeert, wil hij ook nog 

wel eens een speech geven om alle aanwezigen te verwelkomen. Er zijn dus genoeg goede redenen om 

Jan-Willem het erelidmaatschap te gunnen, maar dit is niet direct waarom ik vind dat Jan-Willem erelid 

moet worden. 

Ons bestuursjaar werd getekend door de intrede van corona. Waar andere studieverenigingen op 

stand-by gingen, probeerde wij de U.A.V. nog zo levendig mogelijk te houden. Zeker in het begin was 

er veel chaos en onduidelijkheid. We probeerden om sturing te vinden van de universiteit, maar kregen 

die niet. De universiteit koos (logischerwijs) voor de veilige optie, en had liever dat de vereniging zich 

een tijdje stil hield. Aan de andere kant zagen wij hoe de leden snakten naar gezelligheid, toenadering 

en vooral naar elkaar. De enige persoon binnen de universiteit die dit ook zag gebeuren was Jan-Willem. 

Jan-Willem durfde wel zijn nek uit te steken en durfde met ons mee te denken. Dit gaf ons het 

vertrouwen om activiteiten te blijven organiseren zolang het mocht van de regering en zolang de 

activiteiten op een verantwoordelijke manier uit te voeren waren. Mede door Jan-Willem bleef de 

U.A.V. ademen in de zware tijden van corona, al was het door een mondkapje. 

 

Met trotserende groet, 

J.J. van Broekhoven 

e.t. Praeses der Utrechtse Aardwetenschappen Vereniging 

 


